

P R O T O K Ó Ł N r X X X I I I / 0 8

XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 05 grudnia 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rewal.

O godzinie 08.37 prowadząca obrady Przewodnicząca Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska stwierdziła, iż aktualnie w posiedzeniu zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny A. Brzeziński), co przy ustawowym składzie Rady 15 osób – bezwzględna liczba głosów ustawowego składu Rady wynosi 8 osób – stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady radnych oraz zaproszonych gości.

Ad. 2. Przyjęcie protokołów z XXXI - zwyczajnej i XXXII – nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.

Głosowano przyjęcie odrębnie poszczególnych protokołów przyjęto w
- z XXXI sesji - za przyjęciem – 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu,
- z XXXII sesji – za przyjęciem – 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.
W obu głosowaniach głosowało 14 radnych.

Ad. 3. Porządek obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołów :
 - 1) z XXXI sesji Rady Gminy;
 - 2) z XXXII sesji Rady Gminy.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej Sesji Rady Gminy.
5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów
6. Przystąpienie do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Rewal cz. m. Pobierowo;
7. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XIV/116/03 Rady Gminy;
8. Ustalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2009;
9. Ustalenie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2009 roku ;
10. Podjęcie uchwały w sprawie gospodarowania mieniem komunalnym;
11. Ustalenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz stosowania zniżek;
12. I czytanie projektu uchwały budżetowej na 2009 rok;
13. Wolne wnioski i zapytania.
14. Zakończenie obrad.

Po przedstawieniu porządku obrad Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż zgodnie z ustaleniami z posiedzenia połączonych Komisji Rady w dniu wczorajszym do porządku obrad miał być wprowadzony projekt uchwały w sprawie dofinansowania działalności bieżącej Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej przygotowanej przez Skarbnika Gminy. Zawniosowała aby projekt uchwały w w/w sprawie był rozpatrzony w 6 pkie porządku obrad a pozostałe pky uzyskują numerację o 1 wyższą. Wniosek Przewodniczącej Rady został przyjęty i ostatecznie Rada jednogłośnie ustaliła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołów :
 - 1) z XXXI sesji Rady Gminy;
 - 2) z XXXII sesji Rady Gminy.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej Sesji Rady Gminy.
5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Gryficach na dofinansowanie zakupu sprzętu laboratoryjnego.
7. Przystąpienie do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Rewal cz. m. Pobierowo;
8. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XIV/116/03 Rady Gminy;
9. Ustalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2009.
10. Ustalenie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2009 roku.
11. Podjęcie uchwały w sprawie gospodarowania mieniem komunalnym;
12. Ustalenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz stosowania zniżek.
13. I czytanie projektu uchwały budżetowej na 2009 rok.
14. Wolne wnioski i zapytania.
15. Zakończenie obrad.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej sesji Rady Gminy. W ciągu ostatniego miesiąca

1. Jako pierwszej gminie w Polsce udało się uzyskać środki finansowe w wysokości 17,5 mln modernizację oczyszczalni ścieków w Pobierowie środki finansowe w postaci dotacji.
2. Wszystkie przetargi na zaplanowane do realizacji w bieżącym roku inwestycje zostały rozstrzygnięte. Na bieżąco i bez zagrożeń realizowane są inwestycje drogowe.
3. Udało się podłączyć gaz do nowo oddanego centrum ratownictwa w Niechorzu i jest nadzieja, że rozpocznie ono działalność. A przeniesienie tam siedziby pogotowia ratunkowego poprawi jakość świadczonych usług.

4. Na ukończeniu są sprawy związane z realizacją inwestycji związanej z rewitalizacją kolei wąskotorowej – końcowe wnioski zostały złożone i czekamy, że lada dzień nastąpi podpisanie umowy. Uważa, że w pierwszej kolejności – prawo daje nam takie możliwości – wydatkować środki przyznane z U.E.
5. Kolejna sprawa to przedsięwzięcie związane budynkiem U.G. i w tej sprawie będzie się chciał spotkać z Radą ale to nastąpi po spotkaniu z pracownikami U.G. Należy podjąć decyzje czy remontować istniejący budynek czy też budować nowy.
6. Wystano do zatwierdzenia dokumentację dotyczącą odbioru na zejście plażowe w Trzęsaczu. Z tym zejściem są perturbacje a to z tego powodu, że zarówno w planie jak i w przetargu jest ujęta winda to obecnie wojewódzki nadzór budowlany żąda jej zamontowania. Windę planuje się zamontować w okresie wiosennym. Obecnie liczymy na to, że w grudniu uzyskamy warunkowe dopuszczenie zejścia do użytkowania. Klif został zabezpieczony – koszt tego przedsięwzięcia jest już bardzo wysoki a jest to miejsce historycznie przekłete gdyż tu znajdował się cmentarz na którym grzebano mieszkańców okolicznych miejscowości zmarłych masowo na cholere w okresie wojny trzydziestoletniej (XVII w.) – czyli, że coś prześladuje właśnie to miejsce.
7. Jeśli chodzi o zejścia plażowe w Pogorzeliczy to mamy drobne problemy w Urzędzie Morskim ale po usunięciu drobnych usterek w 2009 r. wejdziemy najpierw na te zejścia a później na drogi dojazdowi.

Ad.5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.

Radny W. Jaworowski – sprawa analizy studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego o tej sprawie zgłaszał już rok temu i nic się nie dzieje.

Radny A. Kołodziejczyk – kiedy zostanie sfinalizowana sprawa przejęcia Schroniska Młodzieżowego w Pobierowie, czy w tej sprawie jest podpisana umowa.

P. Wójt – jeśli chodzi o schronisko w Pobierowie to czekamy na oficjalną uchwałę z powiatu. Nie jest pewien czy to ma być uchwała Rady czy Zarządu Powiatu. Jest nadzieja, że w tej sprawie będzie mógł udzielić odpowiedzi na sesji w dniu 19.12.2008 r. Środki na II ratę w wysokości 1,5 mln zł są zaplanowane w przyszłorocznym budżecie. Z tym obiektem pojawia się wiele problemów m.in. mamy zakupić meble i wyposażenie. Umówił się ze Starostą, iż od poniedziałku rozpoczną się negocjacje co dalej z przejmowaniem schroniska. Chodzi Mo to by nie przegapić sprawy pozyskania subwencji na prowadzenie tego schroniska.

Radny W. Jaworowski – czy obiekt ten mamy przyjąć z całym inwentarzem martwym i żywym.

P. Wójt – takie szczegóły będą zawarte w porozumieniu, mamy przejąć obiekt bez wszelakich obciążeń z prawem do prowadzenia działalności. W tej sprawie nie ma żadnego innego porozumienia.

P. J. Drzewińska – Dąbrowska – schronisko zostało wyróżnione w rankingu prowadzonym na szczeblu krajowym.

P. I. Zacharczuk – schronisko – za swoją działalność - za rok ubiegły uzyskało srebrny medal na szczeblu krajowym.

Radny W. Jaworowski – skoro jest tak wspaniały obraz pracy to co było powodem, że z jego prowadzenia rezygnuje Starosta.

P. Wójt – fakt wyróżnienia tego schroniska i zarazem nagłośniony w mediach potwierdza zasadność jego zakupu. Tylko muszę być pewny, że o wszystkich sprawach będę decydował ja jako pracodawca i umowę o pracę wraz z zakresem obowiązków ja będę wręczał żądając zarazem odpowiedniej lojalności, bowiem pracodawca może być tylko jeden. Na dzień dzisiejszy pracodawca jest P. Starosta, ale jak będę ja to ja będę wręczał umowę o pracę.

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w Gryficach na dofinansowanie zakupu sprzętu laboratoryjnego.

Dalszą część sesji Przewodnicząca Rady powierzyła Wiceprzewodniczącemu Rady radnemu Karolowi Ciszewi.

Radny K. Ciszek – dyskusja w tej sprawie odbyła się na posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Rady w dniu wczorajszym. Projekt uchwały został dostarczony w dniu dzisiejszym. Ponieważ nie można było wypracować stanowisk Komisji to będziemy głosować po odczytaniu tekstu uchwały. Przedłożony projekt uchwały po odczytaniu przez prowadzącego sesję został przyjęty – za głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – głosowało 14 radnych.

Ad. 7. Przystąpienie do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Rewal cz. m. Pobierowo.

Radny W. Jaworowski – prosi o szczegółowe wyjaśnienia o co chodzi w tej sprawie. W dniu wczorajszym P. M. Hussakowski udzielił niezbyt dokładnej informacji. Interesują go relacje sądowe.

P. Wójt – relacji sądowych nie ma, chcemy odzyskać nasz teren gminny. Przeznaczony w planie na tereny zieleni urządzonej. Parę osób ten teren zajęło, ogrodziło i prowadzi na nim swoją rekreację. My chcemy aby ten teren powrócił do macierzy. Nie ma tu żadnych niesamowitości. Jest to najnormalniejsza procedura. Takich podobnych spraw jest kilka lub kilkanaście w roku. Są to sprawy sprzed kilku a nawet kilkunastu lat.

Radny W. Jaworowski – czy te osoby zostały o tym pisemnie powiadomione.

P. Wójt – zastosowana została najnormalniejsza procedura.

P. Pełnomocnik prawny wnioskodawców – prosił o udzielenie mu głosu w dyskusji w imieniu wnioskodawców.

P. K. Ciszek – zgodnie z procedurą zaproszeni goście z zewnątrz mogą zabrać głos w wolnych wnioskach i udzielę Panu głosu w tym punkcie obrad. Nie jest też Pan nie gościem oficjalnie zaproszonym na dzisiejszą sesję.

Radna W. Witecka – Komisje Rady Gminy na wspólnym, posiedzeniu wypracowały negatywne stanowisko tj nie przystąpić do opracowania

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla cz. m. Pobierowo.

Uchwała w wersji o nie przystąpieniu do opracowania zmiany została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.

Pełnomocnik wnioskodawców – dlaczego nie udzielono mu głosu przed przystąpieniem do głosowania. Prosi by fakt ten został ujęty w protokole.

Radny K. Ciszek – zostanie udzielony Panu głos w wolnych wnioskach zgodnie ze statutem. W trakcie sesji nie udzielamy głosu gościom z zewnątrz.

Następnie P. Pełnomocnik złożył na ręce prowadzącego sesję swoje pisemne pełnomocnictwo.

Ad. 8. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XIV/116/03 Rady Gminy.

Radny B. Woźniak – zaproponowane przez Komisję Statutowa zmiany spowodowane zostały uchwałą zebrania wiejskiego w Pobierowie z dnia 20 października b.r. gdzie zostało przegłosowane, że Rada Sołecka Pobierowa liczyć 8 a nie jak dotychczas 6 osób.

Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.

Ad. 9. Ustalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli na rok 2009.

Radna W. Witecka – jako Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej złożyła wniosek aby w § 6 ust. 1 prowadzić następujące zmiany:

- dyrektorzy szkół – 400 – 700 zł.

Radny W. Jaworowski – skoro podwyższamy dyrektorom to dlaczego automatycznie proporcjonalnie nie podwyższyć o 50 zł innym osobom funkcyjnym.

Ustalono zmienić – w stosunku do pierwotnie proponowanych wysokości dodatków dla osób funkcyjnych dla n/w osób:

- wicedyrektorzy – 200 – 350 zł,

- inne stanowiska kierownicze, określone w statutach szkół – 150 – 300 zł.

Wniosek o zmianie stawek dodatków został przyjęty – za wnioskiem 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Uchwała w sprawie regulaminu wynagradzania z uwzględnieniem przyjętych na posiedzeniu Komisji Rady oraz na sesji poprawek została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.

Ad. 10. Ustalenie planu dofinansowania form doskonalenia

zawodowego nauczycieli w 2009 roku.

Radny L. Sipiak - Komisje Rady na połączonym posiedzeniu nie wniosły uwag do przedłożonego projektu uchwały.

Uchwała w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie gospodarowania mieniem komunalnym.

P. Wójt – projekt uchwały został okrojony tylko do apteki. Po gruntownym przemyśleniu sprawy dotyczącej tej uchwały proponuje aby – ze względów

społecznych - przesunąć w czasie podjęcie tej uchwały aby przed podjęciem tej uchwały Prezydium Rady wraz Przewodniczącymi Komisji Rady spotkali się z zainteresowaną osobą czyli P. Zielińską. Chodzi o to by nie odnosiła ona wrażenia, że jesteśmy jej nieprzychylni i prowadzonej przez nią działalności i nie chcemy jej dać. Ona wnioskuje początkowo o 25 lat później godzi się na 15 lat a my decydujemy na 3 lata. Chodzi też o to aby ta osoba nie stresowała się.

Radny B. Woźniak – nic nie stoi na przeszkodzie by nie podejmować dziś tej uchwały a następnie podjęcie innej decyzji.

P. Wójt – aptek nie mamy zbyt dużo i każda z nich jest na wagę tej jednej.

Radny W. Jaworowski – dobrze by było zaprezentowanie naszego stanowiska w tym względzie. Czyli budowa ośrodka zdrowia gdzie będzie apteka w której to może ona mieć swój udział. Przedstawić winniśmy wszystkie nasze zapewnienia. Nie może być mowy o tym, że jesteśmy przeciw aptece.

P. Wójt – dlatego stoi na stanowisku by tą Panią zaprosić i jej wszystko wytłumaczyć.

Radny A. Kołodziejczyk – odnosi wrażenie, że Pani Zielińska uważa, że robimy na nią zamach. Nie ma żadnej intencji aby jej tą aptekę odebrać.

Radny L. Sipiak – Komisje Rady na połączonym posiedzeniu wraziły zgodę na dzierżawę 3 letnią.

Uchwała w przedłożonej wersji została podjęta 13 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się – głosowało 14 radnych.

Zdecydowano aby na najbliższe posiedzenie Komisji Rady zaprosić zainteresowaną P. Zielińską na pół godziny przed posiedzeniem.

Ad. 12. Ustalenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz stosowania zniżek.

P. J. Kowalewski – w dniu wczorajszym przekazał do porównania jakiej wysokości są obowiązujące stawki w gminach ościennych. Z ostatnich informacji jakie w dniu wczorajszym napłynęły z wysypisk to koszty te mogą jeszcze bardziej wzrosnąć gdyż opłata marszałkowska ma być wyższa od zakładanej. Proponuje by stawka ta wynosiła 64,00 zł brutto za 1 m³ odpadów gdyż nie zakłóci to spokoju tego co się potem będzie działo.

Radny K. Cizek – w dniu wczorajszym była mowa o stawce 55 zł netto.

Radny H. Kowal – zbyt wysoko wygórowana cena nie będzie wpływała mobilizująco ani na społeczeństwo ani na działalność zakładu. Trzeba się nad tym poważnie zastanowić.

Radny L. Sipiak – Komisje na posiedzeniu postanowiły pozostać przy stawce 55,00 zł netto.

Radny W. Jaworowski – jeśli jest informacja o tym, że stawki na wysypiskach mogą się zmienić. To musimy mieć tę pewność, że będziemy mieć firmę która nie zbankrutuje oraz to, że będziemy musieli wkrótce tę stawkę podnosić. O ile przegłosujemy stawkę proponowaną przez P. J. Kowalewskiego to wówczas on ponosi odpowiedzialność a jeśli ustalimy tylko niższą to odpowiedzialność bierzemy na siebie.

Radny K. Kwiatkowski – jeśli podniesie się opłata marszałkowska to nie widzi przeszkód aby powtórnie podejść do tego problemu.

P. J. Kowalewski – my nie uciekamy od poważnej kalkulacji. A konkurencja na tym terenie się tworzy. Jako jedyni prowadzimy segregację odpadów.

Radny K. Cizek – do radnego W. Jaworowskiego – propozycja 61,00 zł/m³.

Radny W. Jaworowski – proponuje stawkę 61,00 zł netto a to z uwagi na to, że gminy sąsiednie mają wyższe stawki. Nie robimy tu żadnego nadużycia a ponadto będziemy mieli uzasadnienie do większych wymagań w stosunku do firmy. Jak przyjmujemy stawki niższe aby je później podnieść to nic się nie stanie lecz z nie będziemy mieć podstaw do wymagań.

Prowadzący sesję Wiceprzewodniczący Rady radny K. Cizek poddał pod głosowanie stawkę w wysokości 60,00 zł netto za 1 m³ - za wysokością tej stawki 3 głosy, 8 przeciw i 3 głosy wstrzymujące się – stawka nie została przyjęta.

Radny A. Kołodziejczyk – ustalmy cenę dla odbiorców komunalnych czy dla gospodarstw domowych.

P. Wójt – my nie ustalamy stawek dla odbiorcy indywidualnego lecz zgodnie z prawem Rada Gminy ustala stawki maksymalne, górne.

Radny K. Cizek – jest to usankcjonowane prawnie aby ustalić stawki maksymalne, czyli półkę nie przekraczalną.

Radny W. Jaworowski - najważniejszy jest wywóz nieczystości a zwłaszcza w sezonie.

Radny K. Cizek – być może trzeba będzie stawki podwyższać.

Uchwałę z ustaloną na posiedzeniu stawkę w wysokości 55,00 zł netto za 1 m³ przyjęto – za głosowało 11 radnych i 3 radnych wstrzymało się od głosu – głosowało 14 radnych.

Ad. 13. I czytanie budżetu na rok 2009.

Radny K. Cizek – pierwsze czytanie projektu budżetu na rok 2009 i dyskusja nad nim odbyło się w dniu wczorajszym. Czy są jakie pytania w sprawie wczorajszej debaty. Jeśli nie ma to dziękuje i dalsze czytanie budżetu na rok 2009 odbędzie się na kolejnych posiedzeniach Komisji Rady.

Ad. 14. Wolne wnioski i zapytania.

P. E. Łonyszyn – Sekretarz Gminy – poruszyła następujące sprawy:

- rozwiązanie sposobu przekazywania materiałów na sesję i z sesji na nośnikach elektronicznych,
- wniosek do Komisji Statutowej o uregulowanie w Statucie Gminy zapisów dotyczących zapisów materiałów na nośnikach elektronicznych materiałów na sesję. Radny B. Woźniak – taki zapis istnieje,
- sposób prowadzenia wspólnych posiedzeń Komisji Rady Gminy,
- zaapelowała też do sołtysów by protokoły z posiedzeń Rad Sołeckich a zwłaszcza dotyczących spraw opiniowania wniosków były opracowane bardziej szczegółowo, a wiąże się to z tym by można się było na nich oprzeć się przy opracowywaniu opinii do WSA,
- w nowym roku należałoby ustalić przez Radę szczegółowe zasady działania Służby Zdrowia w gminie zarówno w czasie sezonu jak i po sezonie a

związane jest to skargami na jej działalność w okresie sezonu, a trzeba pamiętać o tym, że budynki Ośrodków są własnością gminy.

Radny H. Kowal – wniosek – po rozmowach kularowych z pracownikami CIPR uważa, że należy wreszcie powołać Kierownika CIPR bowiem od 2 lat sprawa jest w zawieszeniu. P. H. Milewska pełni te obowiązki tymczasowo. Uważa, że na czele tej firmy winna stać osoba o bardzo silnej osobowości która by to wszystko wzięta w garść.

Radny B. Woźniak – otrzymaliśmy informacje nt. organizacji terenów zielenionych w gminie. Uważa, że należałoby dokładnie sprawdzić, czy te plany są zgodne z obowiązującym studium i trzeba tego pilnować.

Druga sprawa – Pani Sekretarz przypomniała o Statucie Gminy to Komisja Statutowa zbiera wnioski do wprowadzenia zmian w Statucie. Nie jest konieczny zapis o sposobie przekazywania materiałów na sesję drogą elektroniczną. Nie istnieje też szczegółowy ustawowy obowiązek szczegółowej regulacji zapisu co do prowadzenia działań Komisji. Było to przedmiotem rozpatrywania na jednym z posiedzeń Komisji a wyniki zostały radnym przekazane. Przy zajęciu tego stanowiska posiłkowaliśmy się materiałami prawnymi jakie są dostępne w dwutygodniku „Wspólnota”. Ogólnie wygląda to w ten sposób, że wspólne posiedzenia mogą się odbywać tylko wcześniej przewodniczący komisji ustalają który z nich będzie przewodniczył obradom ponadto zawiadomienia o zwołaniu wspólnego posiedzenia podpisuje jeden z przewodniczących komisji a nie Przewodniczący Rady. Jeśli jest wola aby zapisy te zostały uszczegółowione to Komisja tego dokona, chociaż osobiście nie widzi takowej konieczności.

Radny W. Jaworowski – winniśmy szybko podjąć decyzję oraz wypracować stanowisko w sprawie promocji naszej gminy. Promocja gminy jest jednym z najważniejszych naszych zadań. Chce aby to nie przeszło bez echa.

Radny M. Smoczyk – czy prawda jest, że worki z selekcyjnej zbiórki trafiają do ogólnej śmieciarki.

P. J. Kowalewski – nie jest to do końca prawdziwe. Był jeden incydent ale ta osoba nie prowadziła zbiórki w worki do tego przystosowane. Z osobą tą została przeprowadzona rozmowa i przyznała się ona do tego błędu. Jednak faktem jest, że nie wszyscy mieszkańcy prowadzą zbiórkę selektywną bo to co niektórzy nazywają selekcją nadaje się tylko do zbiorczego kosza.

P. Przewodnicząca – nie rozumie tego, że CIPR nie działa zbyt pręźnie.

Radny W. jaworowski – sama myśl tworzenia spółki była spowodowana oceną bowiem efekt działania CIPR-u nie jest taki jakiego by się Wójt spodziewał. Była to przecież inicjatywa Wójta aby to reorganizować w spółkę. Bo nie ma mowy, że działa źle ale być może Wójt spodziewał się lepszych wyników w działaniu. Jak nie ma faktycznego kierownika to pracownicy nie prowadzą swojej polityki o wszystko pytając Wójta słowem nie posiadają własnej wizji.

Radny K. Cizek – zostało to zaprotokołowane i w najbliższym czasie trzeba będzie wrócić do tematu. Prosi by sprawy tej nie przegapić.

P. Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych o:

- skardze skierowanej przez Wojewodę do rozpatrzenia przez Radę Gminy na działanie Wójta Gminy. Sprawę te kieruje do rozpatrzenia przez Komisję

Rewizyjną Rady Gminy. Ponadto do tej Komisji kieruje sprawy P. T. Czarnoby.
- radny B. Woźniak otrzymał pismo w sprawie rowu odwadniającego Trzęsaczu na które osobiście udzielił zainteresowanemu odpowiedzi.

P. Wójt – przeprosił za powstałe ostatnio zamieszania a spowodowane one zostały powstałym natłokiem zadań. Dziennie odbywało się w U.G. od 3 – 4 spotkań. Przygotowywaliśmy też wnioski na oczyszczalnię ścieków – korekta harmonogramu. Ponadto w tym czasie mieliśmy w gminie kontrolę RIO. Wszystko to zbiegło się niemal w jednym czasie. W dniu dzisiejszym winniśmy ustalić terminy posiedzeń Komisji przed planowaną na dzień 19.12. 2008 r. XXXIV sesją Rady Gminy. Część tematów z projektu budżetu zostało już zamknięta a część kontrowersyjnych z pewnością powróci. Będziemy musieli się spotkać przynajmniej dwukrotnie. Na posiedzenia tych Komisji postaramy się dostarczyć wersje projektu budżetu gminy uwzględniające poprawki zgłoszone na posiedzeniu wspólnym Komisji dniu 04.12.2008 r.

Radny K. Ciszek – rozumiem, że P. Wójt proponuje aby odbywały się wspólne posiedzenia Komisji Rady.

P. Wójt – w sprawie budżetu byłoby to najbardziej wskazane.

P. L. Kosik – co z ul Rzeczną w Pogorzeliczy bo możemy mieć problem, gdyż tamtędy jeżdżą coraz to droższe samochody i możemy mieć problemy z odszkodowaniami. A zwłaszcza, że zbliża się okres świąteczny.

P. Wójt – SA obecni Kierownicy Referatów U.G. do których należy się zwracać z zapytaniami.

Radny W. Jaworowski – co się dzieje z analizą studium.

P. M. Hussakowski – możemy zaplanować termin przyszłego posiedzenia komisji aby przedstawić wyniki dotychczasowych prac.

Radny K. Ciszek – proponuje aby debatę odbyć w miesiącu styczniu przed sesją styczniową bowiem grudzień jest zbyt przeładowany.

Radny W. Jaworowski – na pewno tak. Obecnie są sprawy ważniejsze. Z tego co widzi to my przygotowujemy wiele danych które musimy przetworzyć na decyzje o kierunkach. Uważa, że najpierw Rada winna podjąć decyzje o kierunkach następnie przystąpić do ustawowych działań posiłkując się decyzjami niezależnego ciała jakim jest Komisja Urbanistyczna.

P. I. Jasiński – w sprawie odpowiedzi na pismo w sprawie rowu. W piśmie tym niesłusznie zarzucano Gminie, że gospodaruje pieniędzmi niezbyt racjonalnie. W związku z tym podjęta została decyzja do wykonania odwodnień. Temat jest w trakcie opracowania.

P. M. Klos – jeśli chodzi o ul. Rzeczną w Pogorzeliczy to aktualnie wykonawcy został przekazany plac budowy który w każdej chwili może wejść z wykonawstwem.

P. L. Kosik – chciałby się dowiedzieć kiedy to będzie wykonane.

Pracownik Biura Rady – w jaki sposób rozwiązać sprawę dostarczenia materiałów z sesji. Do tej pory radni otrzymywali wraz z materiałami na sesje kserokopie podpisanych uchwał. Obecnie czy to skanować czy też w formie papierowej.

Radny B. Woźniak – podanie do publicznej wiadomości będzie publikacja w „Strefie Słońca” a nie publikacja dodatkowych papierów. Jest pomysł na razie do Statutu Gminy i ma na celu dalsze ograniczanie produkcji papierów.

Będą tu 2 pieczenie na 1 ogniu bo i do wiadomości radnych i społeczeństwa gminy. A radni SA częścią społeczeństwa więc i te wiedzę niech czerpią z ogólnie dostępnych środków.

Terminy wspólnych posiedzeń wszystkich Komisji Rady z udziałem sołtysów ustalono na dzień 12.12.2008 r. i 15.12.2008 r. – początek posiedzeń godz. 9.00.

Ad. 15. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadzący sesję Wiceprzewodniczący Rady radny Karol Ciszek o godzinie zamknął XXXIII zwyczajną sesję Rady Gminy.

.....
protokółował

.....
Przewodnicząca Rady